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Protokół Nr 24/2022 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

odbytego w dniu 25 marca 2022 roku 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 12:10, a zakończyło się o godzinie 14:05 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji 

Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 
 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

Sp. z o.o. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do proponowanego porządku obrad? 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił, aby na Komisji została omówiona również informacja dotycząca Szpitala w 

Barlinku. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę na brak wcześniejszych uwag, co do porządku obrad komisji ze strony 

radnych. Jedynie Członek Komisji Andrzej Rudnicki zaproponował, omówienie tego tematu 

w sprawach różnych. Jeżeli radny Ryszard Wiśniak chce, aby ten punkt znalazł się w 

porządku obrad poprosił o zgłoszenie wniosku. 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że punktu w tej sprawie nie ma w porządku obrad, lecz jak będą pytania to postara 

się udzielić na nie odpowiedzi. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zgodził się, aby pytania były zadane w sprawach różnych. 

Więcej uwag nie zgłoszono. 
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W związku z tym Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Andrzej Rudnicki 

 

Ad.3 

Omówienie bieżącej sytuacji Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty  

Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poinformował, że poprosił o przygotowanie informacji przez Prezesa Szpitala. Przekazał, że 

została ona przesłana do Członków Komisji. Dotyczy danych o stanie zobowiązań oraz 

informacji, że na posiedzeniu Komisji zostanie omówiony temat dotyczący przygotowania 

do remontu budynku A Szpitala oraz bieżącej sytuacji Spółki. 

(Informacja e-mail stanowi załącznik Nr 2  do protokołu) 

Poprosił o przedstawienie przedmiotowych informacji. Zwrócił uwagę na obecność na 

posiedzeniu Komisji udziałowców spółki. Zwrócił uwagę na działania Zarządu Powiatu  

i akceptację wniosków dot. szpitala. Poprosił o informacje na temat planowanych inwestycji 

w szpitalu. Poprosił o przedstawienie informacji na temat pisma Wojewody 

Zachodniopomorskiego skierowanego do Prezes Spółki na początku miesiąca marca br.  

w sprawie przekazania środków finansowych. Poprosił również o informacje w sprawie 

likwidacji oddziałów covidowych w szpitalach powiatowych od miesiąca kwietnia br. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że sytuacja finansowa spółki jest bez zmian i jest stabilna. Do końca 

miesiąca marca funkcjonuje oddział covidowy, od 1  kwietnia 2022 roku zostanie on 

zlikwidowany. Zatem sytuacja finansowa spółki ulegnie zmianie, gdyż szpital przestanie 

otrzymywać dodatkowe środki z tyt. pacjentów covidowych i dostępności łóżek covidowych. 

Zauważyła, że spadła ilość szczepień, przez co również liczba pacjentów odwiedzających 

szpital. Przekazała, że ulegnie zmniejszeniu również prietriaż. Przekazała, że spółka od 

dwóch lat posiadała zobowiązania wymagalne na tym samym poziomie co miało związek z 

pandemią. 

Przekazała, że przed spółką rozpoczyna się okres realizacji inwestycji. Zanim rozpoczęte 

zostaną inwestycje, na które częściowo są zagwarantowane środki finansowe, należy 

zastanowić się co ze zobowiązaniami oraz dopłatami do funkcjonowania szpitala. 

Poinformowała o otrzymanym aneksie z NFZ, który przedłuża ryczałt z dniem 1 czerwca do 

31 grudnia 2022 roku na takich samych zasadach, czyli bez uwzględnienia jakichkolwiek 

podwyżek, inflacji i zmian w płacach. 

Przekazała, że  w Województwie Zachodniopomorskim podjęto większą grupą decyzję o nie 

podpisaniu przedmiotowego aneksu. Jednak prawdopodobnie prezesi szpitali, jak to zawsze 

bywało zostaną do tego przymuszeniu i szpital popadnie w kłopoty finansowe. 

Zauważyła, że finansowanie leczenia uchodźców nie zostało uregulowane w ramach 

ryczałtu. Szpital nie jest w stanie znaleźć dodatkowe źródła finansowania. Poruszyła temat 

realizacji inwestycji przez szpital. Przekazała, że część z nich wynikła w trakcie 

funkcjonowania szpitala, min. w związku ze środkami otrzymanymi od Wojewody lub 

zwiększeniem ilości łóżek na ZOL. Inwestycje te zostały w pewnym sensie wymuszone, co 

jednak jest korzystne, gdyż sami nie zdecydowaliby się na ich wykonanie. Przekazała, że 

jeżeli chodzi o pismo Wojewody Zachodniopomorskiego, to informuje ono, o tym, że w 

związku z tym, że Szpital w Dębnie bardzo dobrze współpracował przez dwa lata w czasie 
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pandemii i w każdej chwili dostosowywał się do wprowadzanych zmian, poproszono  

o przedstawienie życzeń jakie chcieliby, aby były spełnione. Szpital poprosił o następujące 

sprawy, które zostały pozytywnie rozpatrzone. Przekazano kwotę 160 000,00 zł na remont 

Izby Przyjęć, kwotę 200 000,00 zł na wykonanie instalacji tlenowej oraz kwotę 200 000,00 zł 

na zakup sprzętu USG. Poinformowała, że zadania te zostaną rozpoczęte, spodziewane są po 

drodze dodatkowe czynności inwestycyjne, które będzie trzeba zrobić. Przekazała, że jeżeli 

chodzi  

o sprawozdanie z działalności spółki, to jest ono w trakcie badania. Do końca marca będzie 

ona zatwierdzone przez biegłego, na razie nie było żadnych uwag. Przekazała, że strata za 

poprzedni rok wacha się w okolicach 250 000,00 zł – 280 000,00 zł. Przedstawiła 

wyjaśnienia dotyczące zaksięgowania przychodów spółki. Tak dobry wynik finansowy jest 

zasługą całego personelu medycznego i niemedycznego.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że w związku z tym, że w miesiącu kwietniu nie będzie oddziału covidowego  

i przychodów z tego tyt., zapytał czy na miesiąc czerwiec i kolejne miesiące szpital jest 

przygotowany do wypłaty w 100% wszystkich wynagrodzeń dla kadry szpitala? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nie może teraz odpowiedzieć na to pytanie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że patrząc na rytm spływu środków i wysokość ryczałtu, który jest w wysokości 

roku poprzedniego zapytał, czy szpital swobodnie będzie pokrywał należności z tyt. 

wynagrodzeń? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że będziemy robić tak, aby w pierwszej kolejności wypłacać wynagrodzenia, 

natomiast będą wzrastać zobowiązania w stosunku do kontrahentów.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, jaka jest wysokość szacunkowa miesięcznych kosztów z tyt. dostaw? Jakie kwoty 

mogą być odraczane do płatności? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że ryczałt miesięczny wynosi ok 760 000,00 zł, natomiast zobowiązania  

z tyt. wynagrodzeń wynoszą ponad 1 000 000,00 zł, plus opłaty dostawy usług. Zatem 

brakujące środki miesięcznie to ok. 400 000,00 zł – 500 000,00 zł. 

Zauważyła, że nie dotyczy to tylko Szpitala w Dębnie, ale też innych szpitali, dlatego też 

została podjęta decyzja, aby nie podpisywać ryczałtu. Zwróciła uwagę na straty szpitali  

z uwagi na brak oddziałów covidowych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że zobowiązania wobec dostawcą wynoszą 2 356 276,80 zł, zapytał, czy na 

wszystkie zobowiązania są zawarte ugody? 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że ugody nie są zawarte na wszystkie zobowiązania, są one jedynie zawarte  

z tymi firmami, gdzie jest bardzo wysokie zadłużenie. Miesięczna wartość ugód to 

150 000,00 zł. Pozostałe otrzymują sukcesywnie wpłaty, ale robimy wszystko, aby uniknąć 

nakazów sądowych i zajęć komorniczych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są to te same firmy, które od miesiąca czerwca  będą w stosunku do szpitala 

nadal dostawcami i co do których będą rosły zobowiązania? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że tak. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, Zarząd Powiatu czy jesteśmy na taki scenariusz przygotowani i czy zamierzamy coś 

robić ze zobowiązaniami szpitala? Zauważył, że swojego czasu Gmina Dębno zabezpieczała  

w budżecie środki finansowe na pokrycie tego typu zobowiązań. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że zobowiązania spółki są monitorowane. Zwrócił uwagę na brak finansowania 

szpitala przez Państwo. Jeżeli nie zostanie zmienione dofinansowanie, a koszty rosną Zarząd 

Powiatu rozpatrzy ten problem i podejmie wspólne decyzje. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę, na zobowiązanie, które aktualnie posiada spółka, dostawcy mogą nie chcieć 

więcej wykonywać dostaw leków i materiałów z uwagi na brak regularnych płatności od 

kilku lat. Zobowiązania będą rosnąć, jednak należy się zastanowić nad tymi, które pozostały. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że sytuacja przedstawiona przez Prezesa Spółki dotycząca niezmienionego 

ryczałtu jest czymś nowym. Zauważył, że sytuacja spółki szła w dobrym kierunku wydawało 

się, że pomału wychodzimy na prostą. Przekazał, że tak dobrego wyniku na konie roku nie 

było od wielu lat. Poinformował, że poproszono Prezes Szpitala o przeprowadzenie rozmów 

z bankami w sprawie kredytu na spłatę zobowiązań spółki. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że rozmawiała z trzema bankami, niestety dwa z nich PKO S.A. i PKO BP 

odmówiły współpracy. Natomiast bank GBS przedstawił ofertę na kwotę 1 mln. zł na okres  

24 miesięcy pod warunkiem poręczenia przez Gminę Dębno lub Powiat Myśliborski. 

Przekazała, że w przypadku wyższej kwoty szpital nie poradzi sobie z jej spłatą w okresie  

24 miesięcy, do tego dochodzą bieżące zobowiązania spółki.  

Zwróciła uwagę na ugodę z Urzędem Skarbowym na kwotę 1 mln. zł, która musi być 

spłacona w ciągu roku. Przekazała, że udało się spłacić poprzednią ugodę z ZUS-em. Teraz 

jedynie odraczana jest co miesiąc jedna składka. Zatem 1 mln zł szpital jest w stanie spłacić, 

natomiast jeżeli chodzi o kolejną część kwoty zobowiązań to liczy na wsparcie z zewnątrz. 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, na kategoryzację szpitali wprowadzoną przez Rząd. Szpital w Dębnie znalazł 

się w grupie C, w której szpitale wymagają programu naprawczego, ale nie są przeznaczone 

do wprowadzenia komisarza. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że należy podjąć działania, gdyż przez brak nich doprowadzimy do tego, że 

znajdziemy się w punkcie sprzed dwóch lat. Zwróciła uwagę, na ustabilizowaną sytuację 

spółki, nie rosną zobowiązania i nie ma tak wysokich kosztów finansowych. Szpital ma 

dobrą współpracę z kontrahentami. Szpital biorąc pożyczkę i otrzymując środki od 

właścicieli będzie mógł dalej funkcjonować do momentu uchwalenia ustawy                                 

o szpitalnictwie, choć wątpi w to, czy zostanie w ogóle uchwalona z uwagi na zaniechaniu 

prac nad tą ustawą. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę, że przekazane informacje dają sygnał dla Zarządu Powiatu, że szpital od 

miesiąca kwietnia znajdzie się w innej sytuacji, będziemy w innym miejscu finansowym. 

Pozostaje również Szpital w Barlinku, gdzie jesteśmy mniejszościowym udziałowcem. 

Odniósł się do korespondencji pomiędzy Burmistrzem Barlinka a Zarządem Powiatu. 

Poruszył temat zbycia udziałów spółki. Poruszył temat dotyczący współpracy pomiędzy 

udziałowcami.  

Zwrócił uwagę na kwestię dotyczącą realizacji inwestycji przez Szpital w Dębnie. Zwrócił 

uwagę, że radni otrzymali informacje o przygotowywaniu kosztorysu realizacji remontu 

budynku A szpitala w zakresie zabezpieczenia p.poż. Zapytał o koszty realizacji inwestycji? 

Czy kwota zadeklarowana przez Zarząd Powiatu w wysokości 300 000,00 zł zabezpieczy 

realizację zadania? 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o inwestycję dot. dostosowania budynku szpitala do wymogów 

p.poż.,  to na chwilę obecną przygotowywany jest dalej kosztorys. Przekazał, że jest w 

stałym kontakcie z wykonawcą kosztorysu. Przekazał, że chce, aby był on jak najbardziej 

aktualny. Zwrócił uwagę na zmieniającą się sytuację na rynku budowlanym. Poinformowała, 

że umowa na wykonanie kosztorysu jest zawarta z terminem wykonania do końca miesiąca 

kwietnia br. 

Przedstawił informacje na temat trudności firmy z opracowaniem przekazanych materiałów. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy przy kontakcie w kwestii opracowania kosztorysu pojawiają się już wstępne 

kwoty jakie będą dotyczyć przedmiotowego remontu? 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że na ten moment firma nie jest w stanie przekazać konkretnych informacji  

o kwotach, zwrócił uwagę na zmieniające się koszty materiałów.  

Poruszył kwestię dotyczącą wykonywania remontu Izby Przyjęć. Przekazał, że on był 

autorem kosztorysów. Przedstawił informacje na temat planowanych do wykonania prac 

budowlanych. 

Przedstawił informacje na temat prac związanych z zabezpieczeniem przeciwpożarowym.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że kosztorys inwestorski wykonuje się na bazie projektu. Zapytała, czy 

projekt techniczny został wykonany? Jeżeli tak, to na dany dzień wykonuje się kosztorys 

inwestorski. Wówczas wiemy, że przy procesie realizacji zadania można się spodziewać 

wyższych cen. 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że projekt został stworzony na potrzeby ekspertyzy przeciwpożarowej. 

Projekt został przekazany do firmy wykonującej kosztorys. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że trwa to zatem zbyt długo. Zwróciła uwagę na niestabilność cen na rynku. 

Przekazała, że aby właściciele mogli dokonać wsparcia szpitala muszą się oprzeć o jakąś 

kwotę. Zauważyła, że ma ona wynikać z kosztorysu inwestorskiego. Wyszacowanie jej trwa 

bardzo długo. Ze względu na wzrost cen koszt inwestycji będzie większy na koniec miesiąca 

kwietnia. 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, że na etapie podpisywania umowy prowadzono rozmowy z firmą i wskazywano, 

że kosztorys zostanie wykonany dużo wcześniej tj. do końca miesiąca marca, jednak z uwagi 

na kłopoty techniczne umowa zostanie wykonana do końca miesiąca kwietnia. Jak tylko 

kosztorys zostanie przedstawiony Pani Prezes poinformuje Państwa o aktualnych cenach. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę na środki finansowe, które zostały przekazane przez powiat na rozszerzenie 

funkcjonowania ZOL. Pani Prezes poinformowała, że są zdeponowane na rachunku 

bankowym i oczekują na rozpoczęcie inwestycji. Zapytał, jaki będzie całościowy koszt 

realizacji tej inwestycji? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że postara się zmieścić w kwocie, o której informowała czyli 900 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że rozmawiano o tym, że Powiat Myśliborski przekaże część środków, a część 

przekaże Gmina Dębno. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Poinformował, że tak jak rozmawiano na Zgromadzeniu Wspólników Spółki, Gmina Dębno  

niezwłocznie po przekazaniu tych 300 000,00 zł od powiatu przekaże kwotę 450 000,00 zł na 

tę inwestycję. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że wszystko leży w rękach szpitala, gdyż po przekazaniu kosztorysów 

powiat przekaże środki, i szpital otrzyma również pieniądze od Gminy Dębno.  
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Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Przekazał, że powiat nie musi czekać na kosztorys, może uruchomić środki finansowe, Gmina 

Dębno wówczas uruchomi swoje środki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na rekomendację Zarządu Powiatu w kwestii przekazania 300 000,00 zł, co 

widocznie nie było wystarczające dla Burmistrza. Przekazała, że Zarząd Powiatu poprosił  

o kosztorys realizacji całości inwestycji. Deklaracja Zarządu Powiatu powinna być 

wystarczająca, aby gmina przelała środki dla szpitala. Zwróciła uwagę, że inwestycja 

dotycząca remontu ZOL ma przyczynić się do zwiększenia ilości łóżek, co za tym idzie 

zwiększenie przychodów dla spółki. Przekazała, że Prezes nie może rozpocząć realizacji tej 

inwestycji bez zabezpieczonej pełnej kwoty. Zarząd Powiatu wywiązał się z tego 

zobowiązania bardzo szybko, w trybie sesji nadzwyczajnej, natomiast mija kolejny miesiąc, a 

inwestycja nie została rozpoczęta, gdyż gmina nie przekazuje kolejnych 450 000,00 zł 

uzależniając to od tego, że powiat nie przekazał kwoty 300 000,00 zł. Przekazała, że kwota ta 

będzie przekazana, tylko chcemy zobaczyć zakres zadania. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Przekazał, że środki te zostały zabezpieczone w budżecie Gminy Dębno już w miesiącu 

grudniu 2021 roku. W każdej chwili mogą zostać uruchomione, jednak nauczeni 

doświadczeniem  

z ubiegłego roku, gdzie miały wpłynąć środki, a nie wpłynęły pomimo deklaracji, 

stwierdziliśmy, że kiedy fizycznie szpital otrzyma te środki wówczas przekaże je Gmina 

Dębno. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że powiat przekazał środki finansowe spółce w trybie sesji nadzwyczajnej. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zauważył, że Prezes poinformowała, że koszt inwestycji to kwota 900 000,00 zł, posiada już 

kwotę 450 000,00 zł. Jeżeli chcemy rozpocząć remont, do dlaczego uzależniamy to od 

pieniędzy na zadanie p.poż. Przekazał, że jest to inna inwestycja i nie ma nic wspólnego  

z remontem ZOL. Jeżeli będzie wykonany kosztorys na p.poż., wówczas pochylimy się nad 

kolejnymi pieniędzmi.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przekazała, iż patrząc na rosnące koszty obawia się, iż inwestycja p.poż. nie zamknie się  

w kwocie 1 mln zł. Przekazał, że liczy na przekazanie środków dla szpitala na ten cel. 

Czekanie na kosztorys i nie dawanie jakichkolwiek środków sprawia, że kwota 300 000,00 zł 

przestaje być realną kwotą. Przekazała, że firma opracowująca kosztorys przygotuje go 

szybciej i nie będzie czekała do dnia 30 kwietnia. Jak tylko, go dostanie zostanie on 

przedstawiony dla radnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, co stoi na przeszkodzie, aby rozpocząć remont ZOL-u w ramach posiadanych 

środków w kwocie 450 000,00 zł? Zapytał, czy zadanie można etapować i rozpocząć część 

prac budowlanych w ramach tej kwoty? Zauważył, że oddział covidowy przestaje 

funkcjonować, co jak wcześniej informowano, było przyczyną nie rozpoczęcia prac 

budowlanych. 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jest to możliwe, oddział covidowy zostaje zamknięty i będzie można 

rozpocząć remont. Jednak pytanie, który? Przekazała, że rozpoczęto remont Izby Przyjęć. Jak 

zostanie on dokończony z Zarządem podejmiemy decyzję, który remont wykonać kolejno, 

czy inwestycję p.poż., czy też ZOL. Przekazała, że planuje się wykonanie prac własnymi 

siłami, natomiast szpital ma jedynie trzech pracowników. Zostaną zatrudnione firmy 

zewnętrzne, jednak nie sądzi, iż szpital będzie w stanie wykonać dwóch remontów 

jednocześnie. Jeżeli kosztorys na p.poż. będzie opiewał na dużą kwotę i będą trudności                

z przekazaniem dodatkowych środków finansowych, to nie będzie czekała i rozpocznie 

remont ZOL. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy NFZ może wycofać się na tym etapie ze złożonej deklaracji dotyczącej 

zwiększenia kontraktu na funkcjonowanie ZOL? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że, nie wie, lecz jeśli będzie w stałych kontakcie z NFZ i poinformuje, że 

szpital jest w trakcie remontu, to myśli, że NFZ nie wycofa się ze złożonej deklaracji. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że oznacza, to, że zadanie musi być rozpoczęte. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Mariusz Kuziel 

Przekazał, że inwestycja p.poż dotyczy jednego budynku. Zostanie wykonane podłączenie do 

systemu sygnalizacji pożaru. Zapytał, czy pozostałe budynki zostaną podłączone do tego 

systemu? 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że taki jest jego cel. Centrala będzie miała możliwość rozbudowania o kolejne 

budynki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli chodzi o wypowiedź Pani Prezes, którą inwestycję należy rozpocząć  

w pierwszej kolejności, to obie są istotne. Pierwsza dotycząca p.poż. umożliwi 

funkcjonowanie szpitala w ogóle, druga natomiast może poprawić kondycję finansową spółki. 

Przekazała, że obie inwestycje należy potraktować jako priorytetowe i prowadzić je 

jednocześnie.  

Zauważyła, że nie było by sporu, gdyby środki przekazane na realizację inwestycji zostały 

ulokowane na kapitale rezerwowym celowym. Odniosła się do kwestii utworzenia kapitałów 

celowych dla obu zadania, wówczas oba samorządy były by bezpieczne, gdyż w przypadku, 

gdyby inwestycja nie została zrealizowana to środki z kapitału powróciłyby do właścicieli. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że na kapitale rezerwowym szpital posiada ponad 900 000,00 zł, w tym 

środki przekazane na realizację inwestycji. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie jest to jednak kapitał rezerwowy celowy. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że jest po rozmowie z księgową spółki, która wskazuje, iż nie można dzielić 

kapitału rezerwowego. Odniosła się do zabezpieczenia środków w budżecie spółki. Nie 

zostaną one wydane na inny cel niż wskazano. Środki są zabezpieczone poprzez trzy pozycje 

znajdują się na kapitale rezerwowym i osobnym rachunku bankowym do tego utworzonym 

oraz ich wydatkowanie jest określone w akcie notarialnym.   

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o informacje na temat struktury i wysokości środków na kapitałach spółki. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Przekazał, że nie ma takich wymagań w odniesieniu do spółki, gdyż wie, że jeżeli  przekazane 

środki trafią to zostaną wydatkowane na wskazany cel. Nie raz środki były przekazywane i 

nie było potrzeby wykonywania tego typu czynności. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie rozumie zatem obaw w stosunku do naszego samorządu? Odniosła się do 

kwestii związanej z brakiem przekazania środków przez Gminę Dębno. Kapitał rezerwowy 

celowy w spółce jasno pokazałby przeznaczenie środków.   

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Przekazał, że Gmina Dębno przekaże środki wówczas kiedy samorząd powiatowy przekaże 

kwotę 300 000,00 zł na konto spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że Gmina warunkuje przekazanie środków na inwestycje zaakceptowaną przez 

oba samorządy, tym że powiat przekaże środki na drugą inwestycję. 

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Odniósł się do kwestii związanej z udzieleniem pomocy finansowej spółce przez oba 

samorządy. Zwrócił uwagę na wcześniejsze przekazanie środków finansowych przez gminę. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że powiat oczekuje na sporządzenie kosztorysu. Wówczas Zarząd zarekomenduje 

do Rady o przekazanie kwoty 300 000,00 zł. Przekazał, że jest przekonana, iż spotka się to  

z pozytywnym odzewem. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że posiedzenie Komisji zostało zwołane w związku z informacjami o zaplanowanej 

nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. Jednakże z uwagi na brak kosztorysu środki 

na inwestycje p.poż. nie pojawią się w budżecie powiatu. Zatem temat ten zostanie 

rozpatrzony w miesiącu kwietniu. Zauważył, że Burmistrz Dębna potwierdził, że wsparcie do 

inwestycji dotyczącej remontu ZOL-u pojawi się z chwilą kiedy powiat przekaże środki  

w kwocie 300 000,00 zł na realizację zadania p.poż. Przekazał, że jeżeli środki te pojawią się 

w kwietniu to temat ten będzie zrealizowany w miesiącu czerwcu. Zwrócił uwagę na rosnące 

zobowiązania finansowe spółki. Poruszył temat dotyczący współpracy z dostawcami towarów 
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i usług. Zapytał, czy z chwilą kiedy Prezes przystąpi do realizacji obu inwestycji, czy jest 

ryzyko zawieszenia funkcjonowania jakiegokolwiek z oddziałów szpitala i nie realizowania 

kontraktu z NFZ w czasie prowadzenia prac budowlanych?  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że rozpoczęte zostało dostosowanie Izby Przyjęć do p.poż., czyli inwestycja 

została już rozpoczęta. Jeżeli będzie ryzyko, że szpital nie otrzyma środków finansowych, 

lub będzie się to przedłużało, to będziemy tak robić tę inwestycję, żeby w każdym momencie 

na każdym piętrze móc ją zakończyć, tak aby nie zatrzymywać żadnych oddziałów. Czyli 

tak, aby szpital nie musiał wstrzymywać płatności wynagrodzeń i zobowiązań wobec 

dostawców.  Przekazała, że zadanie będzie wykonywane etapami. Teraz rozpoczęto remont 

Izby Przyjęć, nie sądzi jednak, że wystarczą wszystkie środki finansowej jakie zostały 

przekazane przez Wojewodę Zachodniopomorskiego, czyli kwota 160 000,00 zł. Etap ten 

zostanie zakończony. Później poczekamy do miesiąca kwietnia, jak będzie przygotowany 

kosztorys wówczas będziemy mieć informacje, czy szpital otrzyma środki finansowe, czy też 

nie. Jeżeli będą przekazywane systematycznie, to również systematycznie po kolei będą 

realizowane kolejne piętra budynku szpitala. Jeżeli chodzi o ZOL, to jeżeli znajdzie się 

drugie 450 000,00 zł, to zostanie zwołane Walne Zgromadzenie Wspólników Spółki, na 

którym zostanie podjęta decyzja w tej sprawie. Przekazała, że nie będzie sama podejmowała 

decyzji, gdyż jest to bardzo duże obciążenie finansowe dla spółki.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zwrócił uwagę, że szpital będzie musiał podjąć decyzję co do realizacji zadań, przy 

jednoczesnym wzroście zobowiązań spółki. Zwrócił uwagę na wydatki powiatu związane  

z pozostałymi obszarami min. oświatą. Przekazał, że po to zwołał posiedzenie Komisji, aby 

wskazać na problem jaki może powstać. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zapytał, o remont ZOL, wskazano kwotę 900 000,00 zł, czy jest sporządzony kosztorys? 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że dwa tygodnie temu zlecono opracowanie kosztorysu i jest on na etapie 

przygotowania.  

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, jaki zakres prac remontowych obejmuje ten kosztorys? 

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że projekt był przygotowany na dwa piętra, w związku z tym, że zostanie 

wykonany remont ZOL-u, zatem kosztorys będzie obejmował tylko tę część. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że podawana kwota 900 000,00 zł była szacowana na podstawie 

poprzedniego kosztorysu, który również nie był przedstawiony. 
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Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformował, że kosztorys jest uaktualniany. Przekazał, że do tego celu wykorzystywany 

jest stary projekt na dwa piętra, który musiał być podzielony. Dlatego też powstała taka 

sytuacja, że jest ponownie wykonywany kosztorys tylko na inwestycję dot. ZOL. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii związanej z wykonaniem kosztorysu. Poinformowała o zleceniu prac 

dla kierownika techniczno-gospodarczego Szpitala, aby móc zaoszczędzić środki i nie zlecać 

prac dla firm zewnętrznych. Zwróciła uwagę na poprzednie kosztorysy jakie były 

opracowywane przez szpital i środki finansowe jakie wydatkowano na ten cel. Do tej pory 

kosztorysy te nie zostały wdrożone.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Pochwaliła strategię zarządzania w zakresie wykonywania działań sposobem gospodarczym 

przez Prezes Spółki oraz kwestię podejścia do inwestycji. Przekazała, że ma jedynie uwagi 

dotyczące wykonania kosztorysów, które powinny być dużo wcześniej przygotowane na 

podstawie posiadanej przez szpital dokumentacji. Zwróciła uwagę na rozmowy dotyczące 

realizacji inwestycji ZOL, informowano, że kwota zadania jest znana i jest przygotowany 

kosztorys. Natomiast dziś dowiadujemy się, że został on dopiero zlecony.  

 

Adam Mazurek -  Kierownik Techniczno-Gospodarczy Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Zauważył, że kosztorys nie został wykonany wcześniej, gdyż jest on ważny pół roku, jeżeli 

byłby wykonany wcześniej i okazałoby się, że nie wpłyną środki na realizację zadania, to 

należałoby wykonać kolejny kosztorys.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że podejmując decyzję o przekazaniu środków mieliśmy przeświadczenie, że koszt 

inwestycji to 900 000,00 zł. Przekazał, że nie spodziewał się informacji, iż jest tworzony 

nowy kosztorys, który może obejmować inna kwotę. Nawet przy pozytywnej decyzji 

przekazania środków przez Gminę Dębno w kwocie 450 000,00 zł może okazać się, że jest to 

za mało co będzie stanowić kłopot. Oprócz tego pozostają zobowiązania jakie posiada spółka.  

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do kwestii związanej z zabezpieczeniem środków finansowych na realizację 

inwestycji. Przekazała, że nie opłacalnym byłby wcześniejszy zakup materiałów 

budowlanych, z uwagi na zmieniające się ceny rynkowe. Przekazała, że szpital posiada 

zabezpieczone środki, które w każdym momencie może zwrócić. Odniosła się do podanej 

wartości inwestycji w kwocie 900 000,00 zł, zauważyła, że kwota ta może wzrosnąć tak jak 

inne wyceny z uwagi na sytuację na rynku która wciąż się zmienia. Poruszyła kwestię 

dotyczącą podejmowania decyzji dotyczących wykonywania inwestycji. 

 

Członek Komisji – Zbigniew Marszałek 

Zapytał, ile szpital straci miesięcznie na likwidacji łóżek covidowych? 

 

 

 

 



12 
 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jeżeli było wysokie obłożenie oddziału w danym miesiącu to była to kwota 

pomiędzy 250 000,00 zł a 300 000,00 zł miesięcznie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że COVID-19 nie znika, natomiast pozostanie w kosztach szpitala.  

 

Grzegorz Kulbicki – Burmistrz Dębna 

Zapytał, czy kwota 450 000,00 zł z Gminy Dębno, pozwoliłaby na uruchomienie inwestycji 

dot. ZOL lub tę drugą, czy należałoby i tak poczekać? 

Zwrócił się do radnych i Zarządu i wskazał, że opcja wzięcia kredytu na kwotę 1 mln zł  

w Banku GBS mu odpowiada, celem spłaty zaległych zobowiązań. Pozostała kwota 1,5 mln. 

zł może zostać przekazana przez wspólników proporcjonalnie do posiadanych udziałów. 

Zadeklarował, że znajdzie te środki w budżecie Gminy Dębno jeszcze w tym roku. Poprosił  

o przedyskutowanie tego tematu. Zwrócił uwagę, że decyzja w tej sprawie jest możliwa do 

realizacji, pozwoli to uspokoić kontrahentów i pozwoli podpisać nowe umowy ugody. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Również poprosił o informacje, czy po przekazaniu środków finansowych inwestycja mogła 

by być realizowana? 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jak najbardziej tak, jednak pozostaje kwestia spotkania się na Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników celem ustalenia, którą z inwestycji rozpoczynamy. Najlepiej 

będzie poczekać na kosztorys p.poż., aby podjąć decyzję w tej sprawie. 

Przekazała, że w międzyczasie może pojechać do NFZ i zapytać, czy w związku z tym, że 

inwestycja nie została zaczęta to, czy decyzja o zwiększeniu ilości łóżek na ZOL pozostanie 

nadal podtrzymana. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił zatem o uzyskanie informacji w tej sprawie. Zapytał o kwestię związaną  

z zaciągnięciem kredytu na spłatę zobowiązań szpitala? Zwrócił uwagę na deklarację 

Burmistrza Dębna w tej sprawie.  Poprosił o informacje na temat stanowiska Zarządu Powiatu 

w kwestii dotyczącej spłaty zobowiązań spółki. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że temat ten zostanie przedyskutowany przez Zarząd Powiatu.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że na ostatnim walnym zgromadzeniu wspólników spółki rozmawiano przede 

wszystkim o tym, jaka jest możliwość uzyskania kredytu. Zobowiązano wówczas Prezes 

Spółki do przeanalizowania możliwości wzięcia kredytu jeżeli chodzi o spłatę zobowiązań. 

Dopiero w dniu dzisiejszym informacja w tej sprawie została przekazana i że istnieje taka 

możliwość. Wcześniej rozmawiano o większej kwocie, która pozwoliłaby na spłatę 

zobowiązań.  Zapytała, czy kwota 1 mln. zł jest najwyższą kwotą kredytu jaka może zostać 

wzięta przez szpital? 
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Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że przy większej kwocie szpital nie poradzi sobie z jej spłatą.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że mimo wszystko kredyt na tę kwotę musi mieć poręczenie właścicieli spółki. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Potwierdziła, że kredyt wymaga poręczenia samorządów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby Prezes zwróciła się formalnie w tej sprawie do właścicieli, aby móc ten 

temat przedyskutować na Walnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki i wypracować 

propozycje, które byłby przedłożone do jednej i drugiej rady. Odniosła się do propozycji 

Burmistrza Dębna dotyczącej spłaty proporcjonalnie do udziałów pozostałych zobowiązań. 

Poruszyła kwestię związaną z zaciągnięciem kredytu przez spółkę. Przekazała, że tę sprawę 

należy przedyskutować. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Podsumował dyskusję odbytą na dzisiejszym posiedzeniu Komisji. Przekazał, że kolejne 

ustalenia powinny zostać przedstawione w miesiącu kwietniu po uzyskaniu kosztorysu 

inwestycji. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała o pojawieniu się tematu dotyczącego utrzymania oddziału dziecięcego  

w szpitalu. Wynika to z tego, że wszystkie oddziały w okolicy zostały pozamykane i nastąpiło 

ogromne oblężenie oddziału szpitala w Dębnie, łącznie z tym, że szpital w Gorzowie Wlkp. 

zwraca się z prośbą o przejmowanie części dzieci.  

Podczas dyskusji wywnioskowano, że remont oddziału ZOL powinien być połączony  

z remontem oddziału dziecięcego. Przekazała, że poruszy tę kwestię na Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki. Należy zastanowić się co zrobić z oddziałem dziecięcym. 

To, że w tym momencie jest duży napływ dzieci z Ukrainy, nie oznacza tego, że te dzieci 

pozostaną wraz z rodzicami na naszym terenie. Odniosła się do funkcjonowania oddziału 

dziecięcego w szpitalu. Zauważyła, że nie może on znajdować się tak jak w tej chwili  

w miejscu poradni. Należy zatem zastanowić się nad dostosowaniem pomieszczeń na piętrze.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że może jest to dobry moment, aby wystąpić do Narodowego Funduszu 

Zdrowia. Zwróciła uwagę na dużą ilość uchodźców przebywających na terenie Powiatu 

Myśliborskiego. Zwróciła uwagę na specustawę i fundusz celowy jaki został utworzony. 

Zaproponowała, aby przedstawić argumentację dotyczącą utrzymania oddziału dziecięcego  

w szpitalu i uzyskania wsparcia na ten cel. Przekazała, że prawdopodobnie fala uchodźców 

będzie się zwiększać i wówczas przygotowanie miejsc na oddziale oraz na ZOL będzie 

konieczne. 

 

Iwona Andrzejczyk-Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odniosła się do przedmiotowej wypowiedzi. Przekazała, że można by było dokonać 

przeniesienia oddziału dziecięcego w miejsce oddziału covidowego.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała sprawdzenie tej możliwości. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o analizę przedstawionych propozycji i przedstawienie informacji w tej sprawie. 

Poprosił również o i  informacje w kwestii realizacji zadań inwestycyjnych przez spółkę. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Ogłosił 10 minutową przerwę w obradach Komisji. 

 

Obrady wznowiono o godz. 13:53 

 

Ad. 4 

Sprawy różne: 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o przedstawienie informacji dotyczących Szpitala Barlinek Sp.  z o.o. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Poprosił o informacje na temat bieżącej sytuacji spółki. Zwrócił uwagę, na prowadzoną 

korespondencję z Burmistrzem Barlinka. Zapytał w jakim kierunku zmierzają działania 

dotyczące spółki.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował o tematyce ostatniego Zgromadzenia Wspólników Spółki. Przekazał, ze nie ma 

jeszcze informacji na temat sprawozdania finansowego spółki, jednak z informacji 

uzyskanych od Prezesa Spółki wynika, że szacowana strata tokwota 3 800 000,00 zł. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o korespondencję pomiędzy Burmistrzem Barlinka to dotyczyła 

kwoty 2 500 000,00 zł zabezpieczonej w budżecie Gminy Barlinek na 2022 rok dla Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. Przekazał, że Burmistrz Barlinka zawnioskował o to, aby Powiat 

Myśliborski również zabezpieczył w budżecie środki finansowe dla szpitala proporcjonalnie 

do posiadanych udziałów. Poinformował, że Zarząd Powiatu wystąpił z prośbą do Burmistrza 

o wskazanie sposobu rozdysponowania i celowości wydatkowania przez Szpital Barlinek 

kwoty w wysokości 2 500 000,00 zł. Burmistrz Barlinka poinformował, iż kwota 

2 500 000,00 zł zostanie podzielona i jej część będzie przeznaczona na wykup 

wyemitowanych obligacji w kwocie 1 300 000,00 zł. Pozostała kwota to 1 200 000,00 zł, 

która zostanie przekazana na dofinansowanie działalności spółki. 

Przekazał, że Zarząd Powiatu zarekomendował udzielenie dopłaty w wysokości 

proporcjonalnej do posiadanych udziałów w odniesieniu do kwoty 1 200 000,00 zł dla Spółki 

Szpital Barlinek Sp. z o.o. Będzie to zatem proporcja w stosunku do 18% udziałów, czyli ok. 

230 000,00 zł. 

Przekazał, że równolegle prowadzona jest wycena udziałów spółki. Jest ona w trakcie. Firma, 

która wygrała przetarg prowadzi korespondencję pomiędzy powiatem i szpitalem. 
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Poinformował, że udziały zostaną wycenione do końca miesiąca kwietnia i wówczas zostaną 

podjęte dalsze decyzje w tej sprawie. 

Odniósł się do kwestii współpracy z Gminą Barlinek i decyzji dotyczące wyceny udziałów 

spółki. Poruszył temat sytuacji spółki. Zwrócił uwagę na decyzje Państwa dotyczącą 

utrzymania ryczałtu na tym samym poziomie. Szpital po zaistniałych podwyżkach i wzroście 

inflacji nie będzie w stanie zmieścić się w tych kwotach. Zwrócił uwagę na pomoc udzielaną 

przez szpitale dla uchodźców z Ukrainy. Zauważył, że utrzymanie szpitali scedowano na 

samorządy pomimo rosnących kosztów. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał o prace związane ze sprzedażą udziałów szpitala? Czy zostaną sprzedane Gminie 

Barlinek, i czy gmina wyraża wolę ich kupna? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie ma informacji w tej kwestii. Odniósł się do kwestii związanej  

z wykonaniem wyceny udziałów. Po jej sporządzeniu zostanie złożona propozycja Gminie 

Barlinek w zakresie odkupienia od Powiatu Myśliborskiego przedmiotowych udziałów.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii związanej z przekazaniem wsparcia finansowego dla Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. . Przekazała, że pomoc może zostać  udzielona, ale w formie dopłaty w 

odniesieniu do kwoty 1 200 000,00 zł proporcjonalnie do posiadanych udziałów. Zauważyła, 

że większościowy udziałowiec zdecyduje, czy przekaże pomoc w formie dopłaty.  

Potwierdziła, że jeżeli chodzi o wycenę udziałów to pierwszym podmiotem, do którego się 

zwrócimy będzie Gmina Barlinek. Poruszyła kwestię sprzedaży i ustalenia wartości sprzedaży 

udziałów. Zauważyła, że nie było wcześniej deklaracji ze strony Gminy Barlinek w zakresie 

kupna udziałów, które mogłyby być przekazane po wartości nominalnej, z uwagi na brak 

działań w tej kwestii Zarząd zdecydował się na wycenę udziałów.  

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:05. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 


